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ZÁPIS č. 1 /2009 

ze zasedání Akademického senátu Filozofické fakulty Jihočeské univerzity v  
Českých Budějovicích ze dne 14. 4. 2009 

 
 
Přítomni (bez titulů): P. Marek, B. Jiroušek, R. Smíšek, H. Látal, Z. Gilarová, J. Rauchová,  
J. Mrňa, P. Vojtová, 
Omluven (bez titulu): J. Hrdlička 
Hosté (bez titulů): P. Král, Z. Bezecný, A. Jaklová 
Skrutátoři: Z. Gilarová, J. Mrňa 
Zapisovatel: P. Vojtová 
 
Program jednání AS FF JU: 
 

1. Elektronické hlasování AS FF JU z 20. 12. 2008-5. 1. 2009 a 12.-19.1. 2009  
2. Schvalování akreditačních materiálů Filologie – Německý jazyk a literatura (dvouoborové 

bakalářské studium) 
3. Schvalování akreditačních materiálů Estetika (bakalářské studium) 
4. Schvalování akreditačních materiálů Estetika (navazující magisterské studium) 
5. Schvalování akreditačních materiálů Francouzský jazyk a literatura (jedooborové bakalářské 

studium) 
6. Schvalování akreditačních materiálů Francouzský jazyk a literatura (dvouoborové bakalářské 

studium) 
7. Schvalování akreditačních materiálů Italský jazyk a literatura (dvouoborové bakalářské 

studium) 
8. Schvalování akreditačních materiálů Španělský jazyk a literatura (jednooborové bakalářské 

studium) 
9. Schvalování akreditačních materiálů Španělský jazyk a literatura (dvouoborové bakalářské 

studium) 
10. Schvalování akreditačních materiálů Archeologie středověkého a postmedieválního období 

(navazující magisterské studium) 
11. Rozhodnutí děkana o podmínkách pro přijetí ke studiu v doktorských studijních programech. 

Aktualizace. 
12. Schvalování kandidátů do dílčí volební komise FF JU pro volby do AS JU 
13. Různé. 

 
Add 1: K 5. 1. 2009 odsouhlasil AS FF JU počtem hlasů 9 z 9 hlasujících senátorek a 
senátorů Rozhodnutí děkana o podmínkách pro přijetí ke studiu na FF JU v Českých 
Budějovicích pro akademický rok 2009/10. 
    K 19. 1. 2009 odsouhlasil AS FF JU počtem hlasů 9 z 9 hlasujících senátorek a senátorů 
Rozhodnutí děkana o podmínkách pro přijetí ke studiu v doktorském programu Český jazyk 
na FF JU v Českých Budějovicích pro akademický rok 2009/10. 
 
Add 2-10: Na úvod hovořil děkan P. Král všeobecně o akreditaci předkládaných materiálů, 
jedná se převážně o reakreditaci filologických oborů, dále pak jednooborové a dvouoborové 
disciplíny v kombinaci s Historií. Dále se tyto změny týkají oboru Archeologie středověkého 
a postmedieválního období. FF JU bude akreditovat pouze část, další předměty budou 
probíhat na PřF. Tento obor se bude nazývat Biologická archeologie. 
    Další informace podal děkan P. Král k navazujícímu magisterskému studijnímu oboru 
Estetika a bakalářskému studijnímu oboru Německý jazyk a literatura, který je zařazen jako 
nově akreditovaný obor. 
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    Dále P. Král hovořil o perspektivě doplnění jazykovědných disciplín na FF JU, zejména 
oboru Anglistiky. 
    Předseda AS R. Smíšek uvedl prostor pro dotazy a diskuzi. 
B. Jiroušek vznesl dotaz na působení pí. Eignerové, které v červnu letošního roku končí 
pracovní smlouva. P. Král sdělil, že tento problém bude dále řešit podle svých kompetencí. 
 
  Předseda AS FF JU R. Smíšek zahájil hlasování o usnesení AS FF o schválení předložených 
akreditačních materiálů. 
AS FF JU tyto materiály schvaloval jako celek. 
 Výsledek hlasování: 8 přítomných senátorů a senátorek hlasovalo ANO, nikdo nebyl proti. 
 
 Add 11: Dalším bodem jednání bylo Rozhodnutí děkana o podmínkách pro přijetí ke studiu 
v doktorských studijních programech. Nově připojen studijní program Český jazyk. Jednalo 
se o aktualizaci termínu podání přihlášek ke studiu. 
 
    Předseda AS FF JU R. Smíšek opět podal návrh na hlasování o schválení Rozhodnutí 
děkana o podmínkách pro přijetí ke studiu v doktorských studijních programech. 
Výsledek hlasování: 8 přítomných senátorů a senátorek hlasovalo ANO, nikdo nebyl proti. 
 
Add 12: Dalším bodem jednání bylo schvalování kandidátů do dílčí volební komise FF JU 
pro volby do AS JU. 
Osloveni byli jednotliví členové ústavu. 
Předseda volební komise:  PhDr. et PaedDr. Jiří Dvořák, Ph.D. 
Místopředsedkyně volební komise: PhDr. Věra Pospíšilová 
Členové volební komise:  Mgr.Vojtěch Kyncl, Petra Janošťáková 
 
    Předseda AS R. Smíšek zahájil hlasování o schválení dílčí volební komise FF JU pro volby 
do AS JU. 
Výsledek hlasování: 8 přítomných senátorů a senátorek hlasovalo ANO, nikdo nebyl proti. 
Z. Bezecný informoval, že tyto volby proběhnou v zápočtovém týdnu. 
 
Add 13: Různé 
    P. Král vznesl žádost na příští setkání AS FF JU v průběhu května. 
Dále podal návrh na předstoupení děkana před akademickou obec a svolání akademického 
shromáždění na 26.5. 2009. 
Proběhla diskuze týkající se elektronizace zápisů a zapisování zkoušek. 
Vyhodnocení SCIO testů. 
    Z. Bezecný podal stručné informace o probíhajících přijímajících řízeních, nárůst o10%, 
vyšší zájem studentů o dvouoborové studium. Největší zájem o Estetiku a nový bakalářský 
studijní obor Evropská teritoriální studia. Část studentů je již přijata na základě splnění 
přijímacího řízení. 
    P. Král sdělil informace o diskuzi, týkající se reformy terciálního vzdělávání.  
Znovu upozornil, že FF JU se od veškerých protestních akcí distancovala. 
 
Předseda AS FF JU R. Smíšek ukončil zasedání. 
 
Zápis zhotovila: Petra Vojtová 
Ověřili: P. Marek, H. Látal 
 
V Českých Budějovicích 29. 4. 2009 


